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Írásbeli kérdés

„Mikor áll szolgálatba a 2004-es kormányprogramban megígért 1000 új rendőrautó?"
címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Lamperth Mónika
miniszter asszonyhoz . Kérdéseinkre a válaszát írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2004. szeptemberében a kormánytöbbség által elfogadott kormányprogramban a
következőt olvashatjuk : „A 2010-ig tartó rendőrségi fejlesztési program első lépéseként
2005-ben ezer új rendőrautóval erősítjük a rendőrséget . "

Azóta kormánydöntés is született a rendőrautók beszerzéséről . Abban mindenki egyet
ért, hogy új gépjárművekre van szüksége a rendőröknek, mert a régi, elavult, lestrapált autók
már használhatatlanok .

Bízunk benne, hogy a rendőrségi autóbeszerzés elé már nem gördül semmiféle
akadály, s problémamentes módon kaphatják meg ajárőrök az új gépkocsikat még 2005-ben .

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Kérjük, részletezze a beszerzés módját, annak anyagi forrásait!

•

	

Az új 1000 rendőrautó 2005 mely hónapjában áll szolgálatba?

•

	

Az ezer új rendőrautó milyen egységekhez fog érkezni, továbbá milyen területi
eloszlásban állnak szolgálatba az új gépjárművek?

Tisztelettel kérjük Miniszter Asszonyt, hogy kérdéseinkre minden részletre kiterjedő választ
adjon!

Budapest, 2004 . augusztus 7.

f Dr . Kontrát Károly.-
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